



**PUTIN STAND DOWN – UKRAINE NEEDS PEACE NOT WAR
ПУТИН ОТСТУПИТ – УКРАИНЕ НУЖЕН МИР, А НЕ ВОЙНА**

**UKRAINE SHOULD BE A BRIDGE OF PEACE BETWEEN EAST AND WEST
УКРАИНА ДОЛЖНА БЫТЬ МОСТОМ МИРА МЕЖДУ ВОСТОКОМ И ЗАПАДОМ**

The International media is full of speculation of whether Russia will invade Ukraine. Putin and his entourage have assembled over 100,000 soldiers around the eastern border of Ukraine to demand that not only Ukraine not join NATO but that NATO withdraw its troops from Eastern Europe. Putin created this situation when he and his little green army invaded Crimea and took over the Donbass. The people of Ukraine do not want another Yanukovich or nor his golden toilet. Over 14,000 Ukrainians died in the previous war that ended in a stalemate.

Мировая пресса полна слухов о том, вторгнется ли Россия в Украину. Путин и его окружение собрали более 100 000 солдат вокруг восточной границы Украины, чтобы потребовать, чтобы не только Украина не вступала в НАТО, но и чтобы НАТО вывела свои войска из Восточной Европы. Путин создал эту ситуацию, когда он и его маленькая зеленая армия вторглись в Крым и захватили

Донбасс. Народ Украины не хочет ни другого Януковича, ни его золотого унитаза. В предыдущей войне, закончившейся тупиком, погибло более 14 тысяч украинцев.

Although your Russian Potemkin-village Press may maintain that you are a hero, the fact that you destroyed one of the most important relationships between two Slavic states and brought the Russian economy to a lower level these past seven years adds up to a large failure. Your further failure will be to lead Russia to war against Ukraine so that there will be mass bloodshed and loss. This war is of your own making as you play on your chessboard with peoples' lives.

Хотя ваша русская потемкинско-деревенская пресса может утверждать, что вы герой, тот факт, что вы разрушили одно из важнейших отношений между двумя славянскими государствами и довели российскую экономику до более низкого уровня за последние семь лет, составляет большую неудачу. Ваша дальнейшая неудача будет заключаться в том, чтобы привести Россию к войне против Украины, чтобы было массовое кровопролитие и потери. Эта война создана вами самими, когда вы играете на своей шахматной доске жизнями людей.

The ultimate tragedy is that this war may spiral into a future World War, as you may remember the issue over alliances is what created the first two World Wars. Before the Ukraine crisis there were no NATO troops in Eastern Union. The NATO troop deployments to Eastern Europe started as a reaction to your troop buildups on their borders. These countries want to be secure and live in peace as democracies. 27 million Soviet citizens and soldiers died in World War II, whereas the Allies lost 30 million citizens and soldiers. Is this the scenario your inner circle is aiming to recreate? Is this what the heroes of WWII would have wished for? You would be robbing the world of their donation, the sacrifice of their lives for peace in Europe.



Конечная трагедия заключается в том, что эта война может перерасти в будущую мировую войну, как вы, возможно, помните, проблема альянсов — это то, что привело к первым двум мировым войнам. До украинского кризиса в Восточном Союзе не было войск НАТО. Размещение войск НАТО в Восточной Европе началось как реакция на наращивание ваших войск на их границах. Эти страны хотят быть в безопасности и жить в мире как демократии. 27 миллионов советских граждан и солдат погибли во Второй мировой войне, тогда как союзники потеряли 30 миллионов граждан и солдат. Это тот сценарий, который ваше ближайшее окружение стремится воссоздать? Разве этого хотели герои ВОВ? Вы лишаете мир их жертвований, жертвы их жизней ради мира в Европе.

For all the posturing about new Russian and Chinese hypersonic missiles, there is one bottom line. It takes only one US Nuclear submarine to overcome Russian air defense systems and destroy 64 targets within your country. Our nations still live in the era of mutual assured destruction. The major question is whether the Russian people will blindly follow you toward that greater disaster. Are you willing to take that risk?

Несмотря на все позерство о новых российских и китайских гиперзвуковых ракетах, есть один итог. Всего одной атомной подводной лодке США достаточно, чтобы преодолеть российские системы ПВО и уничтожить 64 цели на территории вашей страны. Наши народы все еще живут в эпоху гарантированного взаимного уничтожения. Главный вопрос заключается в том, будет ли русский народ слепо следовать за вами навстречу большей беде. Вы готовы рискнуть?

UKRAINE SHOULD BE A BRIDGE OF PEACE BETWEEN EAST AND WEST

Ukraine should be a bridge of peace between East and West. If the Russians withdrew from Eastern Ukraine then there would not be an immediate need for Ukraine to join NATO. It could be part of the European Union and the Eurasian Economic Union. Ukraine could make Ukrainian and Russian languages of law, commerce, and life, creating a sphere of coexistence for the Donbass as part of Ukraine. Crimea's status could be put as a protectorate of the United Nations. This plan could heal the divisions between East and West and remove sanctions for Russia. One can only imagine the billions of dollars of lost revenue from the Ukraine crisis. A true leader would not be seeking to create a future disaster but trying to seriously solve the "Gordon's Knot" of the Ukraine crisis, not through blackmail but through diplomacy.

Украина должна быть мостом мира между Востоком и Западом. Если бы русские ушли с востока Украины, то Украине не нужно было бы немедленно вступать в НАТО. Она могла бы стать частью Европейского союза и Евразийского экономического союза. Украина могла бы сделать украинский и русский языки права, торговли и жизни, создав сферу сосуществования Донбасса в составе Украины. Статус Крыма можно было бы поставить под протекторат ООН. Этот план может устранить разногласия между Востоком и Западом и снять санкции с России. Можно только представить миллиарды долларов потерянных доходов от украинского кризиса. Настоящий лидер не будет стремиться создать будущую катастрофу, а попытается серьезно разрешить «Гордонов узел» украинского кризиса, не шантажом, а дипломатией.